
Župan Stričak: U Općoj bolnici Varaždin danas radi 41 liječnik više nego

u Čačićevo doba, ulaže se u ljude umjesto u fasade

28.1.2025.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak očitovao se na netočne navode predsjednika 

NS Reformisti Radimira Čačića o Općoj bolnici Varaždin.

"Kao župan Varaždinske županije moram reagirati na javno iznesene obmane 

predsjednika Reformista i bivšeg župana Radimira Čačića o radu Opće bolnice Varaždin.

Zdravlje i zdravstvena skrb važna je tema svakom našem građaninu, koji ne zaslužuju da 

se iznose obmane i poluistine, a kamoli obične laži.

Da bi se dobila prava slika o radu naše Opće bolnice Varaždin, dovoljno je iznijeti svega 

nekoliko usporednih podataka:

1. Čak 41 liječnik više: U Općoj bolnici Varaždin danas radi 311 doktora medicine, što je 

čak 41 više u odnosu na sredinu 2021. godine i kraj Čačićevog mandata kao župana kada 

ih je bilo zaposleno 270.



2. Čak 78 specijalizacija više: U Općoj bolnici Varaždin je u 2024. godini odobreno 87 

specijalizacija, a u 2021. godini, u mandatu Čačića, svega 9 specijalizacija. To možda i ne 

treba čuditi s obzirom da je poznato da se tada nije ulagalo u ljude, nego u fasade.

3. Bolji uvjeti za pacijente i zdravstvene radnike: U Općoj bolnici Varaždin danas se 

provode projekti vrijedni više od 100 milijuna eura. Posebno treba izdvojiti:

- izgradnja Centralnog operacijskog bloka s novim operacijskim salama, medicinsko-

biokemijskim laboratorijem, RTG dijagnostikom i drugim važnim sadržajima bit će 

završena u kolovozu ove godine, nakon čega slijedi nabava novih dijagnostičkim i 

medicinskih aparata;

- završeno je uređenje i opremanje Jedinice za liječenje moždanog udara;

- uređeni su prostori u gastroenterološkoj djelatnosti koji su omogućili da se i u Varaždinu 

kolonoskopija i gastroskopija obavljaju pod anestezijom;

- obnovljeni su i modernizirani prostori za dječju neurorazvojnu fizikalnu terapiju;

- Opća bolnica Varaždin je, zajedno s osam hrvatskih kliničkih bolničkih centara i 

zadarskom bolnicom, uključena u projekte uvođenja automatizirane pripreme lijekova 

parenteralnim putem te jedinične pripreme lijekova;

- nakon 30 godina uređena je nova, automatizirana praona rublja;

- kreće se u nova ulaganja - u obnovu dvorca Klenovnik i dvorca Novi Marof, kulturnih 

dobara koji su već jedno stoljeće u službi zdravstva.  

Tvrditi da je: educirati liječnike specijaliste i subspecijaliste koji će liječiti naše građane, 

zatim uvoditi nove zdravstvene usluge, nabavljati novu opremu te obnavljati i modernizirati

prostor, loše za varaždinsku bolnicu samo zato jer je osnivač država - suludo je. Gore 

navedeni pokazatelji stanja Bolnice 2021. i 2024. godine najbolje demantiraju te Čačićeve 

"tvrdnje". Da li gospodin Čačić zaista smatra da je našim građanima bitnije tko je osnivač 



Bolnice od adekvatne zdravstvene skrbi? To je bitno jedino Čačiću koji je javno na 

sjednicama Županijske skupštine izjavljivao „uhljebljivao sam“ i „uhljebljivat ću“.

Konačno, treba jasno reći i to da je žalosno da bivši župan „ne zna“ da je ravnatelj Opće 

bolnice Varaždin Damir Poljak docent i doktor znanosti, koji još od 1992. godine radi u toj 

zdravstvenoj ustanovi.

Gospodinu Čačiću, koji je „zaprijetio“ podizanjem ustavne tužbe zbog prijenosa osnivačkih 

prava „po preuzimanju dužnosti župana“, mogu poručiti da tužbu može podnijeti već sada, 

umjesto da uzaludno čeka taj dan."

Anđelko Stričak,

župan Varaždinske županije


